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Mötesanteckningar Näringslivsrådet  

Plats och tid: Blå huset 13:00-17:00 

Deltagare: Anton Hammar (S), kommunstyrelsens ordförande 

Jenny Kriström, kommundirektör 

Mikael Westin (C), kommunstyrelsens 2:e vice ordförande 

Carola Nilsson, Hotell Hammarstrand, Boendeföretagen 

Anders Ljung, Fors Företagarförening. 

Ulrika Edholm, Trafikbutiken, Handelsföretagen. 

Ingela Adebåge Frimert, Ingelas hårvård, Stuguns Företagarförening. 

Ulf Tjärnström, Kjellbergs plast, Industriföretagen. 

 Robert Falk, Utvecklingsenheten 

 Anna-Märta Johansson, Utvecklingsenheten 

Paragrafer: §§ 25-31 
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asd  

Informationspunkter 

Örjan Backlund berättar om Trygg Hansa 

Trygg Hansa har i dag 40 personer anställda i Ragunda. Han berättade även att 

Aktsam kommer att återuppstå som varumärke. Man vill rikta sig till en ny 

målgrupp och nå nya grupper inom fordonsförsäkring. Med Svedea som har 30 

anställda samt Motormännen med 14 anställda så är försäkringsbranschen en stor 

verksamhet i vår kommun. 

Presentation av PN Jakt, Lena Ågevall 

PN jakt Startade 2005, man flyttade till Blå huset 2015, 2022 så blev företaget 

uppköpta av Astro Sweden och Swiss outdoor. Man omsätter ca 100 milj. 

Företaget har i dag 12 anställda i Hammarstrand. 

§ 25 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom 

§ 26 Hur marknadsför vi det geografiska området Ragunda? 

Hör ihop med hur det ser ut allmänt, hur kan vi se till att vi har en attraktiv miljö? 

Vi behöver summera vad vi gör just nu och vad vi behöver komplettera med. 

Arbetet med Hitta hem och Ta Steget fortsätter och det arbetas med byföreningar 

och inventering av tomma hus. Vi kommer att fortsätta med att para ihop 

potentiella inflyttare och fastighetsinventeringen. Finns initiativ lokalt där 

byföreningen eller intresseföreningar hälsar på bjuder in till olika föreningsmöten 

och i vissa fall får dom en informationsbroschyr. Filmer har producerats och nu är 

en övergripande film över Ragunda under produktion. Undersöka om det finns 

projektstöd att söka hos Boverket, Arvsfonden eller dylikt. Information från 

samhällsbyggnad om lediga lägenheter som inte syns på hemsidan. Här har man 

ändrat rutiner och nu läggs de lediga lägenheterna som finns ut direkt efter 

uppsägning. Finns fortfarande lägenheter som inte ligger ute på grund av att de 

inte är uthyrningsbara. Prioriteringar görs mellan renovering och allmänt underhåll 

§ 27 Thor-Leif Svärdby berättar om hur Bygg och Miljö har arbetat under 

året med nedskräpade tomter. 

Presentation av Bygg och Miljö kring arbetet med ovårdade tomter enligt plan och 

bygglagen. Se presentation. Generellt är lagstiftningen snårig och ibland otydlig 

och ärendena tar lång tid. Vid förelägganden och vidare åtgärder är det inte 

ovanligt att det tar flera år. I dagsläget har kommunen ca 20–30 pågående 

ärenden.  
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§ 28 Genomgång av pågående utvecklingsprojekt 

Genomgång av pågående utvecklingsprojekt. Se presentation. 

Det finns önskemål om att det blir lättare att hitta filmerna på hemsidan. Vi  

ser till att det blir lättare 

§ 29 Information kring Koppelhällan, Hammarstrand 

Just nu händer ingenting. Det har funnits önskemål om att få köpa området. 

Beslut ska tas under vintern om vad som ska hända 

§ 30 Skolstuktur för framtiden, Anton Hammar 

Dialogmöten i Bispgården, Hammarstrand och Stugun, information har gått ut till 

vårdnadshavare och e-tjänst finns angående synpunkter, klagomål, frågor osv. 

Sammanfattning av dialogmötena kommer att presenteras. Ett antal underlag 

ligger som grund för utredningen bla. Newsec, rapporter m.m.  

§ 31 Mötet avslutas 

 

Förslag på mötesdatum 2025 

19 februari 

14 maj 

22 oktober 


